
Interpelácia č. 2/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Bulla: 
Koľko peňazí prišlo dodnes do Trebišova na základe plnenia sľubov z výjazdového rokovania 
vlády SR v Trebišove a na základe plnenia  Akčného plánu rozvoja okresu Trebišov? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pýtate sa na Akčný plán? 
 
Ing. Bulla: 
Na všetky sľuby. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade Akčného plánu predpokladám, že sledujete túto situáciu, sa riešilo na prelome 
rokov problém zmeny kompetencii, ktorá plynule prešla z ministerstva dopravy na úrad vlády. 
V tomto období sú na úrovni rady skompletizované a odoslané projekty, pripravované 
projekty, ktoré budú následne v schvaľovacom procese a v medzirezortnom pripomienkovom 
konaní. Čiže, ak sa tu rozprávame o peniazoch, peniaze ako také ešte nedošli, rieši sa 
regionálny príspevok a následne sa spustí proces realizácie projektov, ktoré budú na základe 
už schváleného postupu zo strany úradu vlády pridelené jednotlivým žiadateľom.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 


